

RFP # 1000213443

Question #1:

What is the difference between activities 2 and 5? Don't we make statistical analyses for fire forest in activity 2?

Answer #1:

Activity 2 is looking specifically at interrelationships between air pollution, green space exposure, walkability on the risk of birth outcomes. Activity 6 is looking specifically at relationship between forest fire exposure and birth outcomes.

Question #2:

What is the difference between activities 4 and 7?

Answer #2:

Activity 4 is looking specifically at interrelationships between air pollution, green space exposure, walkability on the risk of atopic diseases. Activity 7 is looking specifically at relationship between forest fire exposure and atopic diseases.

Question #3:

For the activity 6, can you specify about the sentence: Complete linkage of birth data to EDI data

Answer #3:

A database linkage needs to be conducted between the birth database and the Early Development Index database which captures development indicators during childhood in Ontario.

DDP #1000213443

Question #1:

Quelle est la différence entre les activités 2 et 5? Ne faisons-nous pas des analyses statistiques pour les feux de forêt dans l'activité 2?

Réponse #1:

L'activité 2 porte spécifiquement sur l'interrelation entre l'exposition à la pollution de l'air, la couverture verte, le potentiel piétonnier et l'impact sur les issues à la naissance. L'activité 6 porte spécifiquement sur la relation entre l'exposition aux feux de forêt et les issues à la naissance.

Question #2:

Quelle est la différence entre les activités 4 et 7 ?

Réponse #2:

L'activité 4 porte spécifiquement sur l'interrelation entre l'exposition à la pollution de l'air, la couverture verte, le potentiel piétonnier et l'impact sur le risque de maladies atopiques. L'activité 7 porte spécifiquement sur la relation entre l'exposition aux feux de forêt et le risque de maladies atopiques.

Question #3:

Pour l'activité 6, pouvez-vous préciser la phrase suivante: Établir un lien entre les données sur les naissances et les données de l'échange électronique de données

Réponse #3:

Un jumelage de données devra être effectué entre la base de données des naissances et le base de données sur l'indice de développement précoce qui mesure le développement des enfants en Ontario.